
Zápis ze společné schůze výboru KFB chovatelského kolegia  konané dne 28.9,2020 v Poděbradech 
 
Za výbor klubu FB přítomni : Mgr. Pavel Novák, JUDr. Lenka Šlaufová, Denisa Šamánková, 
                                             Jana Vaněčková, Ilona Potůčková, Kateřina Pejšová 
                     
Za chovatelské kolegium přítomni :  Ilona Potůčková, Kateřina Pejšová, Jana Vaněčková 
 
 
 
 
 

1. Zhodnocení bonitace konané při 42. klubové výstavě rozhodčí paní Ilonou Potůčkovou. 
Podrobné výsledky budou zveřejněny, rovněž tak klubové výstavy. 

 
      2.    Stanoven termín členské schůze na 28.11.2020, dovolí-li to epidemiologická situace – bude     
             zveřejněno 
 
      3.    Ozdravný program pro plemeno FB – do 20.10.2020 chovatelské kolegium  
             vyhodnotí dosavadní výsledky vyšetření patel , poté bude zváženo, zda se ve vyšetření 
             bude pokračovat, či nikoliv. V rámci ozdravného programu CHK navrhne jaká vyšetření 
             či testy by měly být zavedeny z důvodu zachování zdraví a pohody FB jako brachycefalického 
             plemene, včetně testu barev. . Na členské chůzi budou členové s návrhem CHK obeznámeni.    
 
 
      4.   Apelováno na chovatele a CHK, aby byli voleni vhodní krycí jedinci za účelem dodržení 
            standardu a zdraví plemene.    
 
 
 
 
Zapsala: Vaněčková Jana  
 
 


